



2009191112Z



检测
CNAS L1709

编号(NO.): 12080908



委托单位

湖南钛唐纳米科技有限公司
地址: 天河区五山路141号尚德大厦

生产单位

检测报告

TEST REPORT



广州纺织服装研究院纺织品检验中心

Textile Testing Centre of Guangzhou Textile Industry Research Institute

广州市无纺布产品质量检验中心

Guangzhou Nonwovens Quality Testing Centre



注 意 事 项

1. 报告无加盖检验单位“检验专用章”无效。
2. 复印报告未重新加盖检验单位“检验专用章”无效。
3. 报告无批准人签名无效。
4. 报告涂改无效。
5. 对检测报告若有异议，应于收到报告之日起尽快向检验单位提出。
6. 委托检验仅对来样负责。

Points for Attention

1. No report is valid without inspector's seal.
2. No copy test report is valid without inspector's seal restamped in red.
3. No report is valid without signature of approver.
4. This report is invalid if something has been altered.
5. If there is any objection concerning the report, it is required that the objection should be raised to the center as soon as possible from the issuance date of the report.
6. We are only responsible to the supplied sample in case of commission test.



广州纺织服装研究院纺织品检验中心
Textile Testing Centre of Guangzhou Textile Industry Research Institute
广州市无纺布产品质量检验中心
Guangzhou Nonwovens Quality Testing Centre



2009191112Z



地址: 广州市萝岗区科研路16号
Add: No.16, Keyan Road, Luogang District, Guangzhou, China
Tel: 020-61302688 Fax: 020-32053910
地址: 广州市昌岗东路271号
Add: No.271, Chang Gang Road(E), Guangzhou, China
Tel: 020-84019916 Fax: 020-84018122
报告防伪查询网址: report.gzfzs.com

检测报告

TEST REPORT

编号(NO.): 12080908

防伪码: V78T-K13D-64



第 1 页 共 1 页

委托单位	湖南钛唐纳米科技有限公司 地址: 天河区五山路141号尚德大厦A2117室		检验类别	委托检验
生产单位	-----		商标	-----
客户认定信息	牛仔布 颜色: 蓝色 样品数量: 50cm×50cm			
收样日期	2012. 08. 20	报告签发日期	2012. 08. 22	
检测及判定依据	GB/T 18830-2009纺织品 防紫外线性能的评定			
检测结果及结论				
检验项目及测试方法	实测值	一等品标准值及允差	判定	
●紫外防护系数 — GB/T 18830-2009	UPF: >500 UVA平均值(%): 0.01 UVB平均值(%): 0.01	UPF>50 (UPF 50+)	符合	
●紫外线防护系数(洗5次后) — GB/T 18830-2009	UPF: >500 UVA平均值(%): 0.01 UVB平均值(%): 0.01	UPF>50 (UPF 50+)	符合	
  				
备注	1. 本报告中检测项目均在相应标准规定的环境条件下进行(有注明的除外)。 2. 检测结果的不确定度(必要时填写)-----			

签发: 杨梅(高级工程师)

主检: 邓凤玲(工程师)

广州纺织服装研究院纺织品检验中心 广州市无纺布产品质量检验中心

简介

本中心（原广州市纺织工业研究所纺织品检验中心/广州市无纺布产品质量检验中心与广州市服装研究所全国服装质量检测中南站整合后更名）属第三方纤维、纺织品、服装、无纺布及土工合成材料的专业检测机构，业已通过了中国合格评定国家认可委员会（CNAS）的认可及广东省质量技术监督局的计量认证（CMA）复评审，并通过与亚太及国际实验室认可合作组织（APLAC及ILAC）的互认，取得了美国、日本、澳大利亚、新加坡、新西兰、香港、台湾等国家和地区实验室认可组织的认可。可为客户贸易出证、产品质量评价、成果鉴定等提供有法律效力的公证数据。

本中心技术力量雄厚，拥有多名中高级职称的专业技术检测人员，所有检测人员都经过专业技术培训。本中心建立了较完善的质量管理和质量保证体系，以保证检测数据的准确性、公正性、权威性。

本中心检测设备先进，检测项目齐全，已开展并通过认可的产品检测项目有：1 各类纤维、纱线、面料、服装、床上用品、无纺布等产品的各项物理、化学、环保指标的检测；2 无纺土工布、编织土工布、土工膜、塑料土工格栅、塑料排水板等各类土工合成材料的各项物理、水利性能指标的检测。

本中心将竭诚为客户提供热忱、全面的专业测试服务。

测试中心地址：广州市萝岗区科研路16号

电话：020-61302688 020-32068334

客户服务地址：广州市海珠区昌岗东路271号

电话：020-84019916

网址：[//www.gzfzs.com](http://www.gzfzs.com)

邮编：510663

传真：020-32053910

邮编：510260

传真：020-84018122

A Brief Introduction to Textile Testing Center of Guangzhou Textile Industry Research Institute & Guangzhou Nonwovens Quality Testing Centre

Being a third party(merged with National Apparel Quality Testing, Mid-south China of Guangzhou Apparel Institute),professional test setup of fiber , textiles, garments, non-woven fabrics and geotextiles, it is accredited by China National Accreditation Service for Conformity Assessment (CNAS) and has been reassessed and proved to be in compliance with requirements for certification of metrology accreditation (CMA) by Administration of Quality and Technology Supervision of Guangdong Province. It is also approved by the Accreditation Committee for Laboratories of America , Japan, Australia, Singapore, New Zealand, Hongkong and Taiwan regions via help of the mutual agreement between China National Accreditation Board for Laboratories and International Laboratory Accreditation Cooperation (APLAC&ILAC). The test report from its accreditation body can supply justified data with legal effect which can support clients to apply trade licence , evaluate product quality and identify research achievement.

The centre has a large number of experienced laboratory technicians, among whom, many of them are qualified for senior title. Now all the technicians of the centre have been trained with professional technology. With the perfect quality management and assurance systems, the centre is responsible for test data and ensures all its tests with characteristics of accuracy, justice and authority.

The centre is equipped with advanced instruments and facilities. The accreditation scope and items undertaken are :(1) physics, chemistry and environmental protection index of textiles including fiber, yarn, fabrics garments beddings and nonwovens. (2) Physics and irrigation index of geosynthetics and geocomposites made of non-woven geotextiles and geomembrance, plastic woven film yarn geotextiles, plastic geogrids, plastic drain plate, etc..

The centre would made its best effort to provide overall and professional service to clients .

Test Center Department:

Address: No.16, Keyan Road, Luogang District , Guangzhou, China.

Post No.:510663

Telephone: 020-61302688 32068334

Fax No.: 020-32053910

Clients Service Department:

Address:No.271,Changgangdong Road ,Guangzhou ,China.

Post No.:501260

Telephone: 020-84019916

Fax No.: 020-84018122

Http:[//www.gzfzs.com](http://www.gzfzs.com)